
                                                                                                   

 

Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 28. oktober 2024 
 
Møde nr. 3 skoleåret 2024-25 Humlebæk Skole  

 

Deltagere   

Forældrerepræsentanter: Jakob Wickmann (formand), Julie Ninn-Hansen (næstformand)(afbud), Jacob 

Blem, Peter Tegner Matz (afbud), Louise Hauerberg (afbud), Jens Henrik Johansen, Julia la Cour Krups 

Elevrepræsentanter: Priya Krishnapillai, Johanne Juhl Kristensen 

Personalerepræsentanter: Karoline Højer (afbud), Sofie Thaning 

Skolens ledelse: Hans Frøslev Jensen, Marianne Povlsen, Jan Niemeier, Trine Hartelius 

Referent: Marianne Povlsen  

 

1. Dagsorden  
Dagsordenen godkendt 
 

2. Børn med udfordringer 
Trine redegjorde for arbejdsgange og indsatser omkring børn, der har det særligt svært. 

Der er ca. 30 børn på skolen, der på den ene eller anden måde bliver arbejdet centralt med i 

forbindelse med særlige udfordringer. Sidste år visiterede vi ni børn til andre specialtilbud. Det er 

vurderingen fra skolen, at der er flere børn med udfordringer end tidligere, og det er ofte 

komplekse problemer, der arbejdes med. Samarbejdet med PPR og andre aktører fungerer godt.  

Derudover ligger der også et stort arbejde hos lærerne ift. med mindre udfordringer, og det blev 

blandt andet diskuteret, hvordan man undgår at udfordringer hos nogle elever går ud over fokus og 

trivsel hos resten af eleverne. Her er den fleksibilitet, som årgangsundervisningen en fordel.  

 

Det arbejde, der bliver lavet med det enkelte barn er oftest ikke synligt for de øvrige forældre. Det 

blev drøftet, hvordan forældre kan betrygges i, at der bliver arbejdet i kulissen og, at der altid vil 

være flere indsatser i gang.  

Det blev ligeledes drøftet, hvad man som forældre kan gøre for at hæve trivslen. Faste fælles- 

skaber på tværs som fx legegrupper er et vigtigt element.  

 

3. Høring om fælleskommunal mobil- og skærmpolitik 

Der er gode takter i forslaget til mobil og skærmpolitik, men der var også skepsis ift. om det er 

kommunens opgave, eller det skal ligge hos skolen, ikke mindst fordi udviklingen går stærkt. Der 

blev også udtrykt skepsis over for, om retningslinjer overhovedet er anvendelige i praksis for 

lærerne. Skolen laver et høringssvar i MED-udvalget. 

Jakob W. skriver et høringssvar på vegne af skolebestyrelsen. 

Skolebestyrelsen skal opdatere princippet for mobiltelefoner, så det svarer til den ændrede praksis.  

 

4. Planlægning af møde med forældreråd 

Der er to hovedpunkter på mødet den 5. november: 

 

• Trivsel og årsberetning 

• Samarbejde og kommunikation på tværs af årgangene 

 

Julie og Jakob W arbejder videre med en dagsorden til mødet. Hans deltager på første del af 

mødet. 

 

 



5. Årshjul 2024-25 (bestyrelsens fokus)  

SFO-rådsmøde sættes på som punkt 14. Maj, så det er på to gange om året. 

 

6. Princip om kommunikation 
Udkastet blev drøftet, og der blev givet input til det videre arbejde. Der var enighed om, at det var 

et godt udkast, ikke mindst var der ros til retningslinjerne for god kommunikation.  

Det blev også diskuteret, om årsagerne til, at det er nødvendigt at lave princippet, skulle gøres 

tydeligere - enten i selve princippet eller i kommunikationen om det. Her blev behovet for at 

begrænse lærernes kommunikationsopgave (herunder fx lukke for SMS’er), forhindre at konflikter 

eskalerer og gøre det tydeligere, hvordan de enkelte platforme bruges.  

Udvalget arbejder videre med princippet. Punktet tages op igen på kommende møde. 

 

7. Dato for skolebestyrelses seminar om digital trivsel 

Skolebestyrelsesmødet d. 27. februar rykkes til lørdag d. 1.marts, som i stedet bliver en temadag 

med overskriften trivsel. Jakob W og Marianne P arbejder med et udkast til en dagsorden. Der 

arbejdes også på, at få en oplægsholder udefra. 

 

 

8. Aktuelle emner i øvrigt – herunder nyt fra ledelse, elever og personalet 

Udskolingens elevråd har taget initiativ til et julemarked for indskolingen d. 2. december. 

Indskolingen har fag-dage denne uge, hvor årgangene fordyber sig i henholdsvis dansk og 

matematik. 

Det er besluttet, at M3 tilbuddet bliver flyttet til Kokkedal skole til foråret.   

FLL løber af stablen på lørdag på udskolingen. Alle er velkomne til at kigge forbi. 

Sandwich Jakob vil for fremtiden kun sælge ”online”, altså vil man ikke kunne købe direkte fra 

vognen længere. 

 

9. Kommende møder 

Sidses indtryk af skolen efter hendes første tid.  

 

10.  Eventuelt 

 - 

 


